

Here are some encouraging Bible verses and phrases in Chinese for writing your letter.

Job 13:15

Though he slay me, yet will I hope in him; I will surely defend my ways to his face.

约伯记 13:15

**他必杀我，我虽无指望，然而我在他面前还要辩明我所行的。**

Psalms 23:4

Even though I walk through the valley of the shadow of death, I will fear no evil, for you are with me; your rod and your staff, they comfort me.

诗篇 23:4

**我虽然行过死荫的幽谷，也不怕遭害，因为你与我同在，你的杖、你的竿都安慰我。**

Psalms 37:3

Trust in the LORD and do good; dwell in the land and enjoy safe pasture.

诗篇 37:3

**你当倚靠耶和华而行善，住在地上，以他的信实为粮。**

Psalms 37:4

Delight yourself in the LORD and he will give you the desires of your heart.

诗篇 37:4

**又要以耶和华为乐，他就将你心里所求的赐给你。**

Psalms 37:5

Commit your way to the LORD; trust in him and he will do this:

诗篇 37:5

**当将你的事交托耶和华，并倚靠他，他就必成全。**

Psalms 37:7

Be still before the LORD and wait patiently for him; do not fret when men succeed in their ways, when they carry out their wicked schemes.

诗篇 37:7

**你当默然倚靠耶和华，耐性等候他，不要因那道路通达的和那恶谋成就的心怀不平。**

Psalm 40:8

I desire to do your will, O my God; your law is within my heart.

诗篇 40:8

**我的神啊，我乐意照你的旨意行，你的律法在我心里。**

Proverbs 3:5

Trust in the LORD with all your heart and lean not on your own understanding;

箴言 3:5

**你要专心仰赖耶和华，不可倚靠自己的聪明，**

John 14:1

Do not let your hearts be troubled. Trust in God; trust also in me.

约翰福音 14:1

**你们心里不要忧愁，你们信神，也当信我。**

Romans 8:18

I consider that our present sufferings are not worth comparing with the glory that will be revealed in us.

罗马书 8:18

**我想，现在的苦楚若比起将来要显于我们的荣耀，就不足介意了。**

Romans 8:28

And we know that in all things God works for the good of those who love him, who have been called according to his purpose.

罗马书 8:28

**我们晓得万事都互相效力，叫爱神的人得益处，就是按他旨意被召的人。**

Romans 8:35

Who shall separate us from the love of Christ? Shall trouble or hardship or persecution or famine or nakedness or danger or sword?

罗马书 8:35

**谁能使我们与基督的爱隔绝呢？难道是患难吗？是困苦吗？是逼迫吗？是饥饿吗？是赤身露体吗？是危险吗？是刀剑吗？**

Romans 12:1

Therefore, I urge you, brothers, in view of God's mercy, to offer your bodies as living sacrifices, holy and pleasing to God--this is your spiritual act of worship.

罗马书 12:1

**所以弟兄们，我以神的慈悲劝你们，将身体献上，当做活祭，是圣洁的，是神所喜悦的，你们如此侍奉乃是理所当然的。**

2 Corinthians 1:9

Indeed, in our hearts we felt the sentence of death. But this happened that we might not rely on ourselves but on God, who raises the dead.

哥林多后书 1:9

**自己心里也断定是必死的，叫我们不靠自己，只靠叫死人复活的神。**

2 Corinthians 4:17

For our light and momentary troubles are achieving for us an eternal glory that far outweighs them all.

哥林多后书 4:17

**我们这至暂至轻的苦楚，要为我们成就极重无比、永远的荣耀。**

Philippians 1:21

For to me, to live is Christ and to die is gain.

腓立比书 1:21

**因我活着就是基督，我死了就有益处。**

Philippians 1:29

For it has been granted to you on behalf of Christ not only to believe on him, but also to suffer for him,

腓立比书 1:29

**因为你们蒙恩，不但得以信服基督，并要为他受苦。**

Hebrews 12:2

Let us fix our eyes on Jesus, the author and perfecter of our faith, who for the joy set before him endured the cross, scorning its shame, and sat down at the right hand of the throne of God.

希伯来书 12:2

**仰望为我们信心创始成终的耶稣。他因那摆在面前的喜乐，就轻看羞辱，忍受了十字架的苦难，便坐在神宝座的右边。**

James 1:2

Consider it pure joy, my brothers, whenever you face trials of many kinds,

雅各书 1:2

**我的弟兄们，你们落在百般试炼中，都要以为大喜乐，**

James 1:12

Blessed is the man who perseveres under trial, because when he has stood the test, he will receive the crown of life that God has promised to those who love him.

雅各书 1:12

**忍受试探的人是有福的！因为他经过试验以后，必得生命的冠冕，这是主应许给那些爱他之人的。**

1 Peter 1:6

In this you greatly rejoice, though now for a little while you may have had to suffer grief in all kinds of trials.

彼得前书 1:6

**因此，你们是大有喜乐；但如今在百般的试炼中暂时忧愁，**

1 Peter 4:12

Dear friends, do not be surprised at the painful trial you are suffering, as though something strange were happening to you.

彼得前书 4:12

**亲爱的弟兄啊，有火炼的试验临到你们，不要以为奇怪，似乎是遭遇非常的事；**

1 Peter 4:13

But rejoice that you participate in the sufferings of Christ, so that you may be overjoyed when his glory is revealed.

彼得前书 4:13

**倒要欢喜，因为你们是与基督一同受苦，使你们在他荣耀显现的时候，也可以欢喜快乐。**

Revelation 21:4

He will wipe every tear from their eyes. There will be no more death or mourning or crying or pain, for the old order of things has passed away.

启示录 21:4

**神要擦去他们一切的眼泪，不再有死亡，也不再有悲哀、哭号、疼痛，因为以前的事都过去了。**

Our Lord is with you even where you are.

**即使在你现在的处境我们的主也与你同在。**

We love you and your family. We are praying for you, your family, and your guards.

**我们爱你和你的全家人。我们为你和你的全家人以及狱警祷告。**

My heart rejoices that you are strong in the Lord.

**我们为你在主里的刚强心里欢喜。**

You are fighting a good fight. May you keep the faith and finish the race.

**你正在进行美好的争战。愿你持守信心，争战到底。**

I gave thanks for you when I heard of your faith in the Lord Jesus.

**听到你在基督耶稣里的信心，我为你献上感恩。**

Your life exhibits the grace He has shown you.

**你的生命彰显出祂向你显示的恩典。**

We encourage you to take advantage of every opportunity to tell others about Jesus.

**我们鼓励你一有机会就向别人传福音。**

I thank God for your love of Christ.

**我们为你对基督的爱献上感恩。**

May those who persecute you see Jesus in your life.

**愿那些逼迫你的人在你生命中看到耶稣。**

You are counted worthy to suffer for His name.

**你配为主的名受苦。**

I pray you feel the arms of our Lord surrounding you.

**我们祷告你感受到主的膀臂环绕你。**

Keep looking to Jesus, our only hope of heaven.

**持续仰望耶稣，祂是我们唯一天上的盼望。**

I pray you will feel the presence of Christ with you today.

**我们祷告你在今天感受到主的同在。**

The Lord is your shepherd and He will be with you.

**主是你的牧者，祂会与你同在。**

The fields are ripe for harvest. I pray you bring in many.

**庄稼熟了，我们祷告你收割许多灵魂。**

When one part of the body suffers the whole body suffers. Many Christians around the world are standing with you.

**一个肢体受苦，所有的肢体一同受苦，世界各地的基督徒都为你站在一起。**

I thank God for your faithfulness.

**我们为你的忠心向上帝献上感恩。**

Let Jesus continue to guide your steps to eternal life.

**原耶稣继续引导你走向永生的路。**

I pray the eyes, ears, and hearts of those who persecute you may open to Jesus.

**我们祷告那些逼迫你的人的心眼能够像耶稣打开。**

Thank you for suffering with Jesus.

**谢谢你为耶稣受苦。**

My prayers are with you as you endure the fellowship of suffering.

**在你忍受苦难之时，我们的祷告与你同在。**

May your light reveal the truth to those around you.

**愿你的光能向周围的人显明真理。**

Your present trials proclaim your faith.

**你现在遭受的熬炼宣示你的信仰。**

Blessed are you in the eyes of the Lord.

**在主的眼睛中你是有福的。**

www.vomkorea.com 에서 같은 내용을 찾을 수 있습니다.

©2020 Voice of the Martyrs Korea

